
 

 

 

Geacht college, 

Onze fractie heeft signalen ontvangen dat het Trappenberg-terrein is verkocht aan een derde partij.  

1. Is bij u bekend of het terrein van de Trappenberg is verkocht? Zo ja, is bekend aan welke partij?  

Eerder dit jaar zijn wij geïnformeerd over de geïnteresseerde partijen en de voorgestelde plannen 

voor dit terrein. Geen van deze plannen leken te voldoen aan het huidige bestemmingsplan. Mocht 

het terrein daadwerkelijk verkocht zijn: 

2. Zijn de plannen van deze nieuwe eigenaar bekend bij het college? En kunnen deze (evt. in 

beslotenheid) gedeeld worden met de commissie? 

3. Wanneer verwacht u de commissie verder te informeren en mee te nemen in deze planvorming? 

 

In afwachting van uw beantwoording verblijf ik. 

 

Met vriendelijke groet, 

Bram Schröder 

Raadslid D66 Huizen 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Huizen 
Betreft: Commissievragen inzake verkoop Trappenberg 
Datum: 26 september 2018 


